
Zadovoljni
z delom
Na občnem zboru krajevne organizacije Združenja rezervnih voja-
ških starešin Stari Vodmat, ki je bil dne 6. novembra v avli šole
dr. Jožeta Potrča je bilo ugotovljeno, da je dosedanji odbor z vse-
mi svojimi komisijaini uspešno izvrševal naloge «a dosego postav-
ljenih ciljev na preteklem občnem zboru in letošnji letni konleren-
ci. Kljub pomembnim uspehom v pretekli mandatni dobi se člani
odbora dobro zavedajo, da bo treba vložiti še precej naporov za
dosego pomembnejših ciljev- Odbor se prav tako zaveda, da je k
poživitvi dela v organizaciji v veliki meri prispevalo tesno sodelo-
vanje z JLA in vodstvom šole dr. Jožeta Potrča.
Na občnem zboru ZRVS Stari Vodmat so bUi navzoči tudi predstav-
niki družbeno-političnih organizacij na območju KS Stari Vodmat
in predstavniki odborov nekaterih ZRVS v občini Ljubljana center.

Iz razprave o poročUu odbo-
ra, blagajniškem poročilu in
poročilu nadzornega odbora
laliko povzaniemo te-le misli:

• predsednik KS Stari Vod-
mat, tov. Dušan Brekič, je bil
prijetno presenečen nad delom
ZRVS; ZRVS Stari Vodmat je
prišla iz anonimnosti šele pred
dvema letoma; sodelovanje z
drugimi družbeno-političnimi
organizaeijami bo treba še bolj
poglotfiti; razširjeno dejavnost
ZRVS bo KS, če bo treba, tu-
di finančno podprla;
• predsednik KK SZDL tov.
doc. dr. Pranc Kozjek ugotav-
lja, da se v ZRVS srečujejo
s podobnimi problemi, kot v
ostalih organizacijah; zado
voljan je, ker ZRVS vklju-
čuje v dejavnost organlza-
cije tudd osnovnošolsko mla-
dino, ker to odpira realno
možnost aktivnega sodelova-
nja tudi po končanem šola-
nju; naloga ZRVS ni samo
izpolnjevati program občinske-
ga formata, ampaJc predvsem
težiti k povezainosti med orga-
nizacijami v Starem Vodmatu;
• predsednik OO ZRVS Ljub-
Ijana Center, tov. Tine Arko,
ugotavjja, da je bilo, glede ak-
tivnosti in dosežkov, krajevno
združenje rezervnih vojaških
starešin Stari Vodmat najuspe-
šnejše združenje v Občini
Ljublj ana—Center;
% ravnatelj šole dr. Jožeta
Potrča, tov. Milan Slmič, ugo-
tavlja, da se je sodelovanje
šole z ZRVS močno razširilo;
predlaga, da bi odbor ZRVS
organiziral obisk udeležencev
NOV, ki bi za dan JLA pripo-
vedovajd učencem dogodke čz
NOV in iz vojaškega življe-
nja-

Novo vodstvo krajevnega
združenja Rezervnib vojaških
starešin Starl Vodmat je se-

stavljeno iz odbora in komisi-
je za kadrovska vprašanja, za
SLO, za propagandno in infor-
mativno dejavnost ter nadzorni
odbor. Za predsednika KZ RVS
Stari Vodmat je bil ponovno
izvoljen tov. Franc Stok.

Na občnem zboru je bii spre-
jet program dela KZ RVS Stari
Vodmat za obdobje od 1973.
do 1975. leta:
• treba bo organizacdjsko uč-
vrstiti delo odbora z vsemi
komisijami, ki so bile izvolje-
ne na občnem zboru in koor-
dinirati delo med njimi;
• med 61ani bo treba narediti
ponovno anketo z vpdsom naj-
osnovnejših podatkov o vklju-
čitvi v družbeno-politične orga-
nizacije itd; za izvedbo se za-
dolžijo poverjeniki;
• treba bo pobrati letno čla-
narino za leto 1974. Pri tem
se omenja, da plačajo članari-
no vsi člani, ne glede na to,
če so vključeni v druge orga-
nizacije in tudi v njih plaču-
jejo članarino;
• takoj se bo treba povezati
z vsemi družbeno političnimi
organizacijami na terenu ter
vključiti v odbore čimveč čla-
nov ZRVS;
• s šolskim vodstvom osnov-
ne šole dr. Jožeta Potrča bo
treba sestaviti plan dela za
šolsko leto 1973/74 za skupno
delo po SLO, za razna preda-
vanja, predvajanje vojaških
filmov in organriziranje raznih
razstav;
• mesečno bo treba obveščati
Občinski odbor ZRVS in ust-
rezne družbeno-politične orga-
nizacije terena Stari Vodmat
o delu organizacije za pretekli
mesec;
• takoj bo treba postaviti ulič-
ne poverjenike ZRVS Stari
Vodmat zaradi bodoče koordi-
nacije pri delu in pravočasno

obveščamje članov o danih zah-
tevah in nalogah;
O navezati bo treba tesne sti-
ke z mladino, ki bo dokončala
8. razred osnovne šole, zaradi
vključevanja v vojaške inter-
nate, oziroma šole;
% voditi bo treba pregled o
dejavnosti 61anov ZRVS, v or-
ganizaciji ali zunaj nje, kar
naj bi bil komisiji osnovni
pokazatelj pri predlaganjih za
napredovanje ali odlikovanje;
% stalno bo treba novačita čla-
ne ZRVS in jih vključevati v
delo. Jih iz vrst najboljših
sprejemati v odbor oziroma ko-
misije in s tem razširiti delo
in odgovomost članov;
0 pridobiti bo treba 6Lmveč
članov, seveda takih, ki imajo
pogoje za vpis v šole za re-
zervne oficirje;
% starešine, ki se altfcrvno an-
gažirajo pri delu v organiza-
oiji in niso vključeni v ZKJ
predlagati za vključitev;
9 obveščati bo treba članst-
vo preko občinskega glasila
DOGOVORI o sprejetih skle-
pih odbora in komisij v teku
mandatne dobe;
# vse dogodke, ki se zvrstijo
tekom meseca v organizaciji,
je treba propagirati v časopi-
sih in po možnosti dokumenti-
rati s fotografijami;
0 objavljati bo treba razne
članke o dejavnosti odbora in
komisij v časopisih TV-15, Na-
ši obrambi, Republiškem infor-
matorju ZRVS SRS;
« v primerih, ko se pokaže
potreba po širši akciji in pro-
pagandi se bo treba povezati
z RTV Ljubljana;
# treba bo pridobiti čimveč
članov, da pišejo o dejavnosti
organizacije, o slabostih in do-
brih straneh ter svojib. vtisih
in zapažanjih s posameznih ak-
cij;

• vse večje akcije, ki jih or-
ganizira odbor bo treba popu-
larMrati s fotografijami in
večjimi plakati, ter izobešati
le-te na vidnih mestih;
• v mesecu novembru in de-
cembru bo treba organizirati
razstavo v šoli o orožju in fo-
tografije o življenju in delu
JLA;
• organiziratd bo treba pre-
davanje v novembru in decem-
bru 1973 za učnd kader v šoli
dr. Jožeta Potrča s terno: »Šol-
stvo v SLO in naioga učnega
kadra v zvezi s tem«;
• z vodstvom šole dr. Jožeta
Potrča bo treba organiziratl
predavanja iz tem: sovTažna
dejavnost proti naši dmžbi,
naloge mladine v SLO, sodobna
partizanska obramba, oklopne
enote v sodobni vojni, diver-
zantske akcije, vojaški spopad
na Bližnjem Vzhodu in mi; pri
predavanjih naj se prikazujejo
primemi filmi;
• vsako leto bo treba orga-
nizirati dve predavanji za vse
člane ZRVS iz strokovne vzgo-
je ter iz političnega pregleda
dogodkov doma in po svetu;
• povezati bo treba delo naše
organizacije, predvsem z od-

borom SLO in CZ; organizira-
ti skupna predavanja, filme in
praktične vaje;
0 še tesneje se bo treba pove-
zati z JLA zaradi strokovne iz-
popolnitve. Organizirati stro-
kovne oglede nekaterih vojaš-
nic. Navezati stike s posamez-
nimi enotami zaradi Sportnega
delovanja;
0 tekom leta 1974 bo treba
organizirati dva. izleta poveza-
na z orijentacijskim pohodom,
s tem, da si članstvo pridobi
več znanja iz topografije. Po
možnosti organMrati strelja-
nje; v to akcijo vključiti šol-
sko mladino kakor tudd mladi-
no s terena;
0 v celoti bo treba uresniče-
vati akcijski program SLO, ki
ga je izdal Mestni odbor ZRVS.

Predloženi program dela je
obsežen in zahteven, vendar
Iabko trdimo, če upoštevanio
že dosežene uspehe in izkušnje
v preteklih obdobjih, da ga bo,
s podporo vseh članov ZRVS,
druibeno poliličnih organiza-
cij, KS Stari Vodmat, JLA in
šolo dr. Jožeta Potrča, mogo-
če zadovoljivo realizirati.

V- Kokot

Izdaja občinska konferenca SZDL, Ljubljana-Center —
Ureja u.redniški odbor: Jože Benčina, Ludvik Burger
(gl. urednik), Lojze Cepuš, Vlajko Krivokapič, Jože
Šircelj (odg. urednik), Blaž Matekovid, Jože Pacek
(predsednik ur. odbora), Tatjama Pust, Mišo Ja;vomik,
Pranc Strle, Jože Šager, Rudi Veselič.
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